
Protokół

z kontroli kompleksowej przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 10 czerwca 2020r. w Centrum Sportu i

Rekreacji w Sępólnie Krajeńskim.

1. Kontrolę przeprowadziła Komisja Rewizyjna w składzie:

1) Artur Juhnke - Przewodniczący Komisji;
2) Lucyna Pająk - Zastępca Przewodnicz4cego Komisji;
3) Leszek Kąkol - Członek;
4) Robert Sieg - Członek;
5) Barbara Szlezer- Członek.

2. Podmiot kontrolowany - Centrum Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim ul.
Chojnicka 19. Czynności kontrolne zostały dokonane przy udziale Dyrektora
CSiR Pana Marka Charta.

3. Kontrola rozpoczęła się w dniu 10 czerwca 2020r. o godz. 13.30 i zakończyła w
tym samym dniu o godz. 14.30.

4. Zakres kontroli:

- wykonanie budżetu Centmm Sportu i Rekreacji za 201 9r.

Dane objęte zakresem kontroli przekazane przez Dyrektora Centrum Sportu i Rekreacji
stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

Komisja dokonała analizy dokumentacji objętej zakresem kontroli.

Pan Sieg zapytał o z powodu pandemii odbędą się zaplanowane obozy sportowe, czy
wskazane z tego tytułu środki finansowe zostaną wykonane. Dyrektor CSiR
odpowiedział, że zaplanowane obozy się odb«;dą, sportowcy będą lokowani do pokoi po
trzy osoby do pokoju. W związku z tym że zwi«;kszy się liczba pomieszczeń
noclegowych to wszystkie zaplanowane obozy zostaną odpowiednio rozlokowane z
zachowaniem obostrzeń. Pan Kąkol zasygnalizował, że bobry wygryz'4y wierzby przy
tężniach. Dyrektor CSIR zaproponował, aby tą sprawę poruszyć na posiedzeniu Komisji
Gospodarki Komunalnej. Pan Kąkol zwrócił się do Dyrektora CSiR o podcięcie
odrostów trzech lip rosnących na plaży miejskiej oraz przycięcie odrostów topoli
zasłaniających widok na jezioro. Pani Pająk, zwróciła się o ustawienie ławki przy
parkingu w Niechorzu oraz wzmocnienie osłon koszy na śmieci. Pan Kąkol
zasugerowal aby podczas sprz4tania dokonać także przycięcia zakrzaczeń
wchodz4cych na promenadę. Pani Szlezer zasugerowała sukcesywne sprzątanie lasu
przed plażą. Pan Juhnke zapytał o kawiarnię na molo. Dyrektor CSiR odpowiedział, że
kawiarnia została wynajęta, działalność będzie prowadzona do 15 września. Pan Kąkol
zasugerował także , aby wydzierżawić grunty przy plaży pod prowadzenie działalności
turystycznej, jego zdaniem znaleźliby się chętni. Dyrektor CSiR zaproponował, aby tą
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spraw«; można również poruszyć na Komisji Gospodarki Komunalnej. Pan Juhnke
przypomniał ubiegłoroczne sugestie Komisji. Dyrektor CSiR odpowiedział, że
wprowadzona zostanie strefa dla małych dzieci na kąpielisku. Odnośnie promocyjnych
cen jacuzzi w określonych godzinach stwierdził, że właściwie ceny są cały czas
promocyjne np. 3 5 zł. za godzinę za sześć osób. Nawiązując do kolejnej sugestii Komisji
poinfori'nował, że zamiarem jest zamontowanie ruchomych schodów pozwalających na
bezpośrednie schodzenie przez zawodników z trybun na parkiet hali.

Komisja, po przeprowadzeniu kontroli, w szczególności po zapoznaniu się z okazaną
dokumentacją oraz udzielonymi wyjaśnieniami, nie stwierdziła żadnych
nieprawidłowości w wykonaniu budżetu Centrum Sportu i Rekreacji za 20l9r.

Wobec powyższego nie wypracowano żadnych wniosków i zaleceń.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Artur Juhnke - Przewodnicz4cy

2. Lucyna Pająk - Z -ca Przewodniczącego

3. Leszek Kąkol - Członek

4. Sieg Robert - Członek

5. Szlezer Barbara - Członek
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protokołował :
Tomasz Dix
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